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Erikoissairaanhoidon jonojen purku oman toiminnan varmistamisella

Esitän Pohjois-Pohjanmaan aluevaltuustolle, että alueellemme varmistetaan riittävät 
erikoissairaanhoidon resurssit oman toiminnan osalta nykyisten jonoissa olevien 
potilaiden hoitamiseksi hoitotakuun ja hoitosuositusten mukaisesti.
 
 
Alueemme asukkaat ovat vuosien ajan joutuneet odottamaan erilaisissa jonoissa 
tarvitsemaansa hoitoa ja myös yli hoitotakuun suosituksen. Lisäksi on vaarantunut 
hoitosuositusten mukainen hoito säästöpaineiden vuoksi viitaten Käypä hoito - ja Hotus 
eli hoitotyön tutkimussäätiön laatimiin suosituksiin, jotka perustuvat tutkittuun tietoon. 
Lisäksi on tärkeää huomioida kaikki muut uudet hoitosuositukset, jotka perustuvat 
tutkittuun tietoon, mutta eivät ole vielä ehtineet virallisiin hoitosuosituksiin.n.
 
 
 
Hoidon viiveet ja uusimman parhaan tutkitun tiedon mukaisen hoidon viiveet heikentävät 
potilaiden oikea-aikaista ja vaikuttavaa hoitoa, lisäävät vaativien hoitojen ja palvelujen 
tarvetta ja siten myös kustannuksia, ovat riskinä toiminta- ja työkyvyn menetyksille ja 
lisäävät inhimillistä kärsimystä ja aiheuttavat jonoissa oleville usein myös taloudellisia 
menetyksiä.
 
 
 
Käypä hoito -suosituksiin voi tutustua tarkemmin https://www.kaypahoito.fi/  ja Hotuksen 
suosituksiin https://hotus.fi/hoitosuositukset/.
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